

# 靈糧堂怡文中學 家長教師會

香港新界大嶼山東涌文東路三十七號    電話：2109 4000    傳真：2109 4066    電郵：[pta@lcew.edu.hk](mailto:pta@lcew.edu.hk)

## 有關「一條龍學校親子園藝班」事宜

敬啟者：

為了讓家長及學生有機會享受種植的樂趣，本會及靈糧堂秀德小學家長教師會與靈糧堂怡文中學園藝學會合辦「一條龍學校親子園藝班」。參加者可以接觸不同植物，享受種植所得的成果，並促進親子交流。有關是次活動的詳情如下：

日期	2015 年---7/10、14/10、4/11、18/11、2/12、16/12 2016 年---20/1、3/2、24/2、9/3、22/3 (二)、20/4、4/5、18/5、1/6
時間	下午 4 時至 5 時
活動地點	靈糧堂怡文中學天台(請先在中學地下食物部集合)
活動內容	種植花卉、蔬果、瓜菜，例如：蘿蔔、白菜、生菜、茄子、金蓮花、海棠、菊花等。
負責老師	馮偉泉
費用	全免

如有興趣參加的家長，請填妥回條後，並囑咐 貴子弟於 **2015 年 9 月 25 日 (星期五) 或之前自行把回條投入設於靈糧堂怡文中學一樓校務處的本會收集箱內，而無需將回條交予班主任**。如有查詢，請致電 21094000 與馮偉泉老師聯絡。

此致

貴家長／監護人

靈糧堂怡文中學  
家長教師會主席

靈糧堂怡文中學  
校長



馬寶兒 謹啟  
二零一五年九月十八日

黃偉東 謹啟

回 條

敬覆者：

本人已知悉 貴會有關「一條龍學校親子園藝班」事宜內容。現覆如下：

本人  與敝子弟一同參加「一條龍學聯校親子園藝班」活動。(報名參加總人數：\_\_\_\_\_人)

此覆

靈糧堂怡文中學家長教師會

家長姓名：\_\_\_\_\_ (正楷)

(或監護人) \_\_\_\_\_ (簽署)

家長/監護人聯絡電話：\_\_\_\_\_

二零一五年九月\_\_\_\_\_日

學生姓名：\_\_\_\_\_ 班別：\_\_\_\_\_ 班號：\_\_\_\_\_



# 靈糧堂怡文中學 家長教師會

香港新界大嶼山東涌文東路三十七號

電話：2109 4000

傳真：2109 4066

電郵：[pta@llcew.edu.hk](mailto:pta@llcew.edu.hk)18<sup>th</sup> September, 2015

Dear Parents / Guardians,

### Through-Train School Parent-Child Planting Class

In order to give opportunities for parents and children to enjoy the fun of planting, we organize a "Through-Train School Parent-Child Planting Class". Participants will learn different kinds of plants and vegetables and can also enjoy their harvests. The details of the class are listed below:

Date	2015---7/10、14/10、4/11、18/11、2/12、16/12 2016---20/1、3/2、24/2、9/3、22/3 (Tue)、20/4、4/5、18/5、1/6
Time	4:00p.m.-5:00 p.m.
Venue	Roof-top of Ling Liang Church E Wun Secondary School (Please meet at the tuck shop on the ground floor)
Content	Flowers and vegetables to be planted: turnip, cabbage, lettuce, chili, egg plant, canary creeper, begonia, chrysanthemum etc.
Teacher-in-Charge	David Fung
Fee	Free of charge

Interested parties please fill in the reply slip below and put it into the PTA Collection Box at the General Office of Ling Liang Church E Wun Secondary School on or before 25<sup>th</sup> September, 2015 (Friday). For further enquiries, please contact Mr. David Fung on 2109-4000.

Yours faithfully,



Ms. Helen Ma  
PTA Chair-lady

Mr. Wong Wai Tung  
Principal



Reply Slip (Drop it into the PTA Collection Box at the General Office)  
PTA Circular No. PTA/1516/003: Joint-School Parent-child Planting Class

\_\_\_\_\_, September, 2015

Dear Chair-lady,

I acknowledge receipt of the above notice and I am interested in joining the captioned class.

(Total number of persons participated: \_\_\_\_\_)

Signature of Parents / Guardians: \_\_\_\_\_

Name of Parents / Guardians: \_\_\_\_\_

Contact Number: \_\_\_\_\_

Name of Student: \_\_\_\_\_ Class : \_\_\_\_\_ ( )